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Till: Samhällsbyggnadsnämnden i Vallentuna kommun 
 
Ärende: Trafik- och belysningsfrågor i Lindholmen/Orkesta 
 
Vid ett möte i Orkesta Bygdegård den 19 oktober 2005 mellan ett 50-tal boende i 
Lindholmen/Orkesta och  representanter från kommunledningen i Vallentuna diskuterades ett antal 
frågor med speciell anknytning till förhållanden i Lindholmen. 
 
En av de frågor som diskuterades livligt var frågan om genomfartstrafiken i Lindholmen. En allmän 
uppfattning bland deltagarna vid mötet var att trafiken genom Lindholmens tätort har ökat kraftigt 
och att den ofta sker utan hänsynstagande till gällande hastighetsbegränsningar. För gående, 
speciellt barn vid skolan och idrottsplatsen, samt för cyklister utgör detta en betydande fara och 
frågan är inte OM utan NÄR en allvarlig trafikolycka kommer att ske. Dålig belysning och 
avsaknad av särskilda gångbanor, bl a på vägen mot fotbollsplan och bygdegård ökar dramatiskt 
risken för olyckor. 
 
Vid mötet enades deltagarna, därtill uppmuntrade av kommunrepresentanterna, om att till 
Vallentuna Kommun skriftligt framföra sina synpunkter; 
 
Undertecknade förväntar sig att kommunledningen snarast ser över rådande trafikförhållanden på 
genomfartsvägen i Lindholmen. Det är vår uppfattning att det behövs ytterligare minst ett till 
övergångsställe, nedsatt hastighet kombinerat med andra fartdämpande åtgärder, förbättrad 
belysning samt gångbanor vid vägavsnittet fram till fotbollsplan och bygdegård. 
 
Vi vill påpeka att vi betraktar  dessa åtgärder som kortsiktiga och vi förväntar oss att kommunen i 
sin framtidsplanering lägger in en helt ny trafikled utanför Lindholmens tätort för den trafik som 
skall vidare förbi Lindholmen. 
 
Bekräftelse på mottagandet av denna skrivelse samt synpunkter på densamma emotses tacksamt till 
undertecknad senast 2006-01-31. 
 
Enligt uppdrag för Orkesta Hembygdsförening och undertecknade boende i Lindholmen/Orkesta. 
 

           
 
 


